兰溪市双娇纺织有限公司

Lanxi Shuangjiao Textile Co., Ltd.

公司简介:

兰溪市双娇纺织有限公司创办于2005年,是一家工贸一体全面发展的企业,位于中国浙江省兰溪市水亭畲族乡。本公司占地面积80亩,现拥有管理人员与专业技术人员80余人,员工500余人,年产量一万吨。本公司本着"客户第一,诚信至上,以质量求生存,以品种求发展"的原则,与多家企业经销商建立了长期合作关系。主营涤纶纱线。本公司的产品这几年出口印度、泰国、马来西亚、越南、中东地区等国家,有着可靠的质量信誉。热诚欢迎各界朋友前来考察、洽谈业务。

About Us:

Lanxi ShuangJiao Textile Co.,Ltd was established in 2005 at ShuitingVillage, Lanxi city, Zhejiang Province, China. Currently we have over 500 employees and 80 of them are working in the management and technical support teams. Our annual production is around 10,000 tons.

With a business philosophy of 'integrity first and customer orientated, quality for survival, innovation for growth', we have developed solid strategic relationship with many business partners. We manufacture various types of yarns, especially Raw White, Dope-Dyed 100% Polyester Spun Yarn. With reliable quality and competitive prices, our products have been exported to many countries such as India, Thailand, Malaysia, Vietnam and Middle East areas and so on.

Everyone is highly welcome at Lanxi ShuangJiao Textile Co., Ltd. and we are looking forward to having business with you.



-品:

,色纺

自络,环锭纺纯涤纱

18/1; 20/1; 24/1; 30/1

; 32/2

针织纱,羊毛衫

行馬,麻灰,色纱,本白,AB纱

Main Products:

-Raw White, Dope-Dyed

100% Polyester Spun Yarn

-16/1; 18/1; 20/1; 24/1; 30/1

For Socks & Fabric Knitting, Weaving

-24/2; 30/2 For Sweaters

-All Colors Available

Black, Melange, Raw White, AB Yarn